
Referat FAU møte 5. April 2022 

Deltakere 
Jim Tore (3 blå) og Sofia (3 rød). Deltakerliste for øvrige deltakere mangler. 

Rektors halvtime 
Mange skolestartere fra andre områder som søker seg hit så det blir fullt på første trinn ved 

skolestart i år også. 

Tonsenhagen har skoletilhørighet for ungdomsskolen ved Vollebekk. De som går ved Tonsenhagen 

fra andre områder må søke, men de fleste får plass. Informasjon går ut til 7.klasse. 

Om overgang barnehage/skole så er det et forbedringspotensial. Skolen har hatt et samarbeid med 

barnehagene om nytt opplegg. Noen lærere mv. møter ute i barnehagen. Lager en overgangskoffert 

med bøker og regler/sanger med samme innhold som de møter ved skolestart. Skolen er i prosess 

med å forbedre overgangen, deriblant forbedre info om læringsbrettet. Innført lek i 1. klasse som 

også har smittet over på 2. og 3. trinn.  

Det er ansatt 5-6 nye lærere ved Tonsenhagen, men det mangler fortsatt noen til høsten. Skolen 

regner hele tiden på lærertetthet.  

Skolen har hatt mye sykefravær det siste semesteret, spesielt etter jul, men skolen har klart å finne 

løsninger rundt vikarer underveis. Har en god vikarpool slik at det holdes gående, men er sårbare for 

tilgang på vikarer.  

I spørsmålet om skolebøker så klarte skolen fjorårets økonomi bra, og har også fått noe 

koronamidler. Lærebøkene er gamle, og skolen har hatt en høring blant personalet om hva som 

ønskes prioritert. Lærerne sitter i faggrupper og vurderer investeringene i skolebøkene på de ulike 

trinnene.  

Det blir kjøpt inn ett klassesett av tastatur til iPad pga. læringsmål på mellomtrinnet. 

Krigen i Ukraina. Alle skolene er blitt spurt om hva de kan bidra med. Skolen har et rom som kan 

brukes til mottaksrom. Ønsket å bruke det til skaperrom/teknorom. Nå blir det kombirom hvor inntil 

15 elever kan mottas på 3-7 trinn, 1-2 trinn inn i ordinære klasser. Skolen gir beskjed når de er klare, 

og er i kontakt med bydelen rundt hva som behøves for å bli klare. Det kan hende at noen av egne 

ansatte må brukes, og at vikarer settes inn for disse. Skolen kurses i hvordan dette skal løses. Kan 

også gagne skolen på lang sikt. Fått bevilget midler til sommerklubb. Sommerskolen kun tilbud i juni. 

To lærere som jobber den ene uka og kjører kodekurs, og miljøterapeutene som kan ta den andre 

uka med blant annet kokkekamp for 5-7 trinn. Bruker noe av pengene til å innrede koderommet. 

Også planer om skoletilbud etter skoletid for 5-7. trinn. Prøver å få mest nytte av pengene.  

17. mai. Skolen er i gang med planleggingen. Det blir arrangement her på skolen, nede i byen er det 

bare for andre trinn og oppover. Den 16. mai får alle de små gå i tog med barnehagen. Korpset har 

ansvaret for 16. mai. Mer info om oppmøte i byen kommer. Vi har ikke fått nummer for hvor i toget 

skolen skal gå. 

Overgang til klasse 4. trinn. Jobber nå med å sette sammen i klasser. Gjøres sammen med 

sosiallærer, avd. leder og lærere. Jobber for å sette sammen best mulig klasser, offentliggjør ikke 

hvem som blir lærere enda, men det blir flinke folk. Foreldre bør /må tar ansvar for det sosiale, hva 

man kan gjøre og hva man må gjøre. Hjelpe til med å bygge miljø rundt de nye klassene. Elevene skal 



treffe lærerne før sommerferien, og får også klasselister før sommerferien. De som trenger noe 

ekstra i overgangen må gi beskjed slik at skolen kan tilrettelegge best mulig. Skolen har ikke vært 

helt fornøyd med oppstarten av fjerdetrinn pga. korona mv.  

Elevrådsarbeid med språkkampanje rundt stygt språk. Ungdomskolen har laget en kampanje som 

barneskoleelever er blitt invitert inn i. Skolen er i prosess om kampanje etter jul etter inspirasjon fra 

ungdomsskoleelevene. Mange som har vent seg til et stygt språk. Apalløkka jobbet med identitet. 

F.eks. skolegenser. Disse er ganske dyre. Samarbeid med FAU om å søke sparebankstiftelsen om 

midler til språk/identitets kampanje. Ikke nok at bare skolen søker alene.  

Rektor går av med pensjon til sommeren. Har vært her i rundt 10 år. Mulig at prosessen drar ut til 

høsten, men assisterende rektor (Kristine Iversen Lund) går inn i rollen frem til ny rektor er på plass. 

Assisterende rektor og senere ny rektor bør involveres i FAU møtene. Skolen har en god ledergruppe 

som ikke har signalisert at noen forsvinner derifra.  

Møte angående ny organisering av skolestrukturen. Rektorer har hatt møte med bydelen. Lurte på 

hvordan foreldregruppene involveres for at det ikke skal oppstå store barrierer. Det kommer en 

inforunde ut til foreldre i området om alternativene, men vet ikke helt hvilken form dette vil ta. 

Skolen jobber grundig forebyggende for å forhindre voldsepisoder. Skolen vet hvem som strever 

med sinneproblematikk. Når/hvis slike episoder oppstår er første prioritet at det opphører og at det 

blir fulgt opp med foreldre og elever. Prøver å undersøke hva som har skjedd, og hjelpe elevene. 

Vold er helt uakseptabelt, og det er nulltoleranse for vold og trusler. Hvordan hver situasjon 

håndteres er individuelt. Både miljøterapeuter og kontaktlærere som jobber forebyggende. 

Miljøterapeutene har samtaler med elever som oppsøker de, men også elever som må snakke med 

dem. Skolen har gode systemer. Henviser også videre til hjelpeapparatet hvis det er elever som gir 

uttrykk for vanskeligheter med vold. 

 

FAU 
17. mai: Det må være to foreldre fra hvert trinn i sentrum (minus første trinn). Må gjennom en 

sikkerhetsbrief som organiseres av korpset. Legger ut melding på Facebook som klassekontaktene 

videreformidler rundt rekruttering av foreldre til å følge toget, men mer info kommer. Spørsmål 

rundt barn med spesielle behov må stilles til skolen. Man må transportere sitt eget barn til sentrum 

og hente barna etterpå. Kartlegge rutiner rundt hvordan praktisk gjennomføring av oppfølging for 

hver elev.  

Sosialgruppe hatt møte med 2. og 5. trinn. 2. leker 5. lotteriet. På møtet ble ansvaret delegert 

videre. 3 typer lotterier. Lyn, hoved og premier for leker (6 typer leker). Veldig mye premier til 

lekene.  

Sjekk om vi skal ha vaktmester her på 17. mai. Vaktmester må da betales, og FAU/korpset deler 

denne utgiften. Avklare med vaktmester om han kan stille. Strykeorkester kjører samme opplegg. 

Minne på klassekontaktene at de bør møtes. 

Forventet at FAU representanter stiller opp på 17. mai. 

Jobbe litt med å få ut informasjon om at det er et arrangement på skolen. Nabolagsforening, henge 

opp informasjon på kiwi osv. Lage et enkelt skriv når alle datoer/klokkeslett er klart som kan henges 

opp.  



Arrangementsstart: Viktig at programmet holdes og at ikke lekene startes før de skal slik at alle får 

snakket ferdig og holdt de talene som skal holdes.  

Trafikkgruppen: anmodning om at foreldre melder seg som trafikkvakt.  

AKS: utkast av spørreundersøkelse ifm. hvorfor de fra fjerde ikke er interessert i AKS. Få inn tips om 

hvordan de kan bli på AKS. Hvor styrende er fritidstilbudet for hvor mange som deltar, og hvilke 

aktiviteter ønskes. Møte med Helene igjen etter påske. 

 

Oppmøte er viktig på FAU møtene. Kan man ikke møte, spør om vara kan stille til møtet. 

 


